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Referat fra styremøte 
Utvalg:  
Møtested: 
Dato: 
Tid: 
Ref: 
Referent: 

Tromvik Utviklingslag 
Tromvik skole, møterom 
23.04.2018 
19.00 – 21.00 
2018/s5 
Peter Utnes 

 
 
 
 
 

 
 
Navn Funksjon Merknader 
Anne-Birgitte Fyhn Leder  
Benedicte Rugås Nestleder Fødselspermisjon 
Peter Utnes Sekretær  
Tor Hansen Kasserer  
Alvin Berntsen Medlem  
Ragnhild Kristiansen Medlem  
Bjarnhild Olufsen Varamedlem Sykepermisjon 
Jorunn Johansen Varamedlem  
Ole Bjarne Karlsen Varamedlem  
 
 
Forfall: 
Benedicte Rugås 
Bjarnhild Olufsen 
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ST 21/2018  Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Innstilling til vedtak:  
Styret godkjenner etterfølgende saksliste for styremøtet 23.04.2018 med de endringer som fremkom 
under behandling av saken (endringer i uthevet kursiv).  
 
ST 22/2018  Godkjenning av referat fra styremøtet 21.03.2018 
ST 23/2018 Kvalitetssikring av beredskapsplan 
ST 24/2018 Mobil- og DAB dekning i Rekvik.  
ST 25/2018 IKT kurs Tromvik 
ST 26/2018 Kommunalt vann- og kloakkanlegg Tromvik 
ST 27/2018 Toalettfasiliteter i tilknytning til turisme 
ST 28/2018 Høsttilbud for konserter med Landsdelsmusikerne 
 
Referat- og orienteringssaker 
ST 29/2018 Referat fra årsmøte i utviklingslagene 
ST 30/2018 Referat styremøter HS 
ST 31/2018  Hovedstyrets etterspørring etter budsjett 
ST 32/2018 SFO i Tromvik. Info om kommunikasjon med kommunen 
ST 33/2018 Mail fra Sjursnes utviklingslag angående mobildekning 
ST 34/2018 Godtgjørelse styremedlem Peter Utnes 
ST 35/2018 Mail fra TK: Retningslinjer for bruk av sosiale medier 
ST 36/2018  Invitasjon Strategisk næringsplan, TK, 3. mai kl 1800-2000 
ST 37/2018 Muntlig korrespondanse mellom Øystein Miland og Alvin Berntsen 
 
ST 37/2018  Eventuelt 
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ST 22/2018  Godkjenning av referat fra styremøtet 21.03.2018 
 
Forslag: 
«Styret godkjenner referat fra styremøtet 21.03.2018» 
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
Referat- og orienteringssaker 
ST 29/2018 Referat fra årsmøte i utviklingslagene 
ST 30/2018 Referat styremøter HS 
ST 31/2018  Hovedstyrets etterspørring etter budsjett 
  Ny sak om alternativ styringsform fremsettes ved neste styremøte. 
ST 32/2018 SFO i Tromvik. Info om kommunikasjon med kommunen. 
  Begrunnelse for å ha SFO i Tromvik oversendt 5. april til avdelingsdirektør Jørgensen 
ST 33/2018 Mail fra Sjursnes utviklingslag angående mobildekning 
ST 34/2018 Godtgjørelse styremedlem Peter Utnes 
ST 35/2018 Mail fra TK: Retningslinjer for bruk av sosiale medier 
ST 36/2018  Invitasjon Strategisk næringsplan, TK, 3. mai kl 1800-2000 
ST 37/2018 Muntlig korrespondanse mellom Øystein Miland og Alvin Berntsen 

Miland undersøker fremskritt i FV57 og gir tilbakemelding til Berntsen / Utviklingslaget. 
Oppstart til høsten. 

 
 
ST 23/2018 Kvalitetssikring av beredskapsplan 
 
Anne Birgitte Fyhn har underrettet beredskapsansvarlig Leikny Bakke Lie situasjonen og om  
nødnummer lokalt i Tromvik (de som har tilgang til hjertestarter).  
 
Forslag til vedtak: 
«Ragnhild Kristansen undersøker angående HLR kurs.  Saken gjenopptas ved neste styremøte.» 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
ST 24/2018 Mobildekning og DAB dekning i Rekvik.  
 
E-post mottatt 24 Mar 2018, at 08:25 fra Sjursnes Utviklingslag <post@sjursnesnytt.no>: 
Manglende mobildekning er fortsatt et stort problem for noen i distriktet. Tromvik, Rebbenesøy og Sjursnes utviklingslag har 
gjentatte ganger tatt opp saken med Telenor og Tromsø kommune. Vi står fast og håper at vi kan komme lenger dersom vi gjør 
felles sak overfor Tromsø kommune. 
 
Telenor har svart klart at de vil ikke bygge ut disse områdene uten at kommune eller andre bidrar med midler. Kommunen vil 
ikke forplikte seg og har ikke beveget seg i saken i det hele. 
 
Kan Hovedstyret hjelpe til? Kan en arbeidsgruppe som består av noen fra de berørte utviklingslag arbeide med saken?  
 
Det kan godt være at dette gjelder flere enn Tromvik, Rebbenesøy og Sjursnes. 
 
Legger ved noen linker om saken fra Nordlys. 
 
Mvh Torgeir Olsen 
sekretær for Sjursnes utviklingslag 
 
https://www.nordlys.no/rebbenesoy/tromso/telenor/lokalbefolkningen-fortviler-og-manglende-dekning-hvorfor-skal-hytteeierne-
vare-viktigere-enn-fastboende/s/5-34-814182 
https://www.nordlys.no/den-forste-reaksjonen-etter-ulykken-var-a-ringe-113-paret-skjonte-raskt-at-det-ikke-ville-nytte/s/5-34-
619614 
https://www.nordlys.no/politi/mobil/dekninga-er-sa-darlig-at-selv-politiet-matte-lane-kares-fasttelefon/s/5-34-3652 
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https://www.nordlys.no/kan-ikke-love-mobildekning/s/5-34-4657 
 
 
Innstilling: 
«Tromvik Utviklingslag beslutter seg til arbeidsgruppen.» 
 
Forslag til vedtak: 
«Oppdrettsanlegget ved Sessøy gir grobunn for økt behov for mobildekning. Tromvik Utviklingslag ser 
derfor ikke at det er hensiktsmessig å bruke ressurser på denne saken når Lerøy fronter saken. Vi stiller 
oss derimot positiv til det foreslåtte spleiselaget, samt en økt ressursbruk av Tromsø kommune for å 
trygge nødvendig dekning i enkelte områder.»  
 
Vedtak: 
Innstillingen ble forkastet. Nytt forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
ST 25/2018 IKT kurs Tromvik 
 
Forslag til vedtak: 
«Peter Utnes gjennomfører IKT kurs til høsten. Påmeldingsavgift 200 kroner per kursdeltaker.»  
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 
ST 26/2018 Kommunalt vann- og kloakkanlegg Tromvik 
 
Peter Utnes foreslo: 
«Kommunalt vann- og kloakkanlegg drøftes på et folkemøte. Beboere i Tromvik, Tromvik vannverk SA, 
samt Tromsø kommune inviteres. Hensikten er å samkjøre utbygging av nytt vanntilførselssystem med 
legging av kloakk.» 
 
Anne-Birgitte Fyhn foreslo: 
«Styret ved Tromvik Utviklingslag stiller saken i bero. Saken drøftes på neste årsmøte.» 
 
 
Vedtak: 
Forslag fra Peter Utnes ble enstemmig nedstemt.  
Forslag fra Anne Birgitte Fyhn enstemmig vedtatt. 
 
 
ST 27/2018 Toalettfasiliteter i tilknytning til turisme 
 
Prioritert liste over toalettfasiliteter er oversendt hovedstyret 27. april.   
 
Forslag til vedtak: 
«Ragnhild Kristiansen følger opp saken.» 
 
Enstemmig vedtatt. 
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ST 28/2018 Høsttilbud for konserter med Landsdelsmusikerne 
 
Informasjon: 
https://kulturitroms.no/landsdelsmusikerordningen/hosttilbud-for-konserter-med-landsdelsmusikerne/ 
 
Forslag til vedtak: 
«Anne Birgitte Fyhn undersøker kulturtilbudet og organiseringen rundt dette nærmere.» 
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 
ST 37/2018  Eventuelt 
 
Ingen saker ble meldt. 
 


